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Zápisnica 

zo  zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 23. 3. 2023 

 

Prítomní: Bc. Beata Berkyová, Boris Dreisig, Ing. Pavel Gavalec, Vlasta Kojnoková, Július 

Kulich, Mário Kurák, Ing. Miroslav Macove, Zdenko Račko, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka 

Sojková, Bc. Martina Tóčiková, Anna Turoňová 

Primátor: Peter Sitor 

Zapisovateľka: Mgr. Alena Karasová 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia  

4. Zámer predaja pozemkov pre RUSCONA s.r.o. 

5. Interpelácie poslancov  

6. Diskusia  

7. Záver              

1. Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor: Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení zamestnanci mesta, vážení 

prítomní, dovoľte, aby som vás privítal na dnešnom zasadnutí mestského zastupiteľstva, ktoré 

bolo zvolané na základe ustanovenia § 12 ods. 1 zákona SNR číslo 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Prosím, aby ste si v úvode zasadnutia 

poslaneckého zboru odskúšali funkčnosť svojich hlasovacích zariadení. Prezentovalo sa 12 

poslancov, tzn., že vaše hlasovacie zariadenia sú funkčné. Pani poslankyňa Brisudová sa 

ospravedlnila, takže konštatujem, že dnešného zasadnutia mestského zastupiteľstva sa 

zúčastnilo 12 poslancov a tým pádom je uznášaniaschopné. Uznesenia z dnešného 

zastupiteľstva sa budú prijímať elektronickou formou.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Pán primátor: Za zapisovateľku zápisnice určujem pani Mgr. Alenu Karasovú. Za 

overovateľov zápisnice určujem pani poslankyňu Kojnokovú a pani poslankyňu Martinu 

Tóčikovú. Má niekto iný návrh? Dobre, keďže nie, dávam hlasovať, kto je za? Všetci 12 za. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 
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Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

Overovatelia zápisnice: 1. Vlasta Kojnoková 

         2. Bc. Martina Tóčiková  

Pán primátor: Do návrhovej komisie odporúčam ako predsedu komisie pani poslankyňu 

Turoňovú, za členov pani poslankyňu Kojnokovú a pani poslankyňu Sojkovú, má niekto iný 

návrh? Keďže nie, dávam hlasovať. Kto je za? Všetci 12 za. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

Návrhová komisia: predseda: Ing. Miroslav Macove 

             členovia: Anna Turoňová 

                   Bc. Ján Skýpala    

3. Schválenie programu zasadnutia 

Pán primátor: Program dnešného mestského zastupiteľstva bol zaslaný elektronickou formou 

spolu s materiálmi, ktoré boli následne zverejnené na oficiálnej internetovej stránke mesta 

www.poltar.sk. Program na dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva obsahuje 7 bodov. Má 

niekto niečo na doplnenie tohto programu? Pán poslanec Skýpala. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Ja nemám na doplnenie programu, len chcem informovať aj 

občanov, lebo som videl, že jeden je aj tu, ktorí sa dotazovali, čo sa týka výdavkov mesta na 

toto mestské zastupiteľstvo, tak chcel by som informovať občanov, že v zmysle Zásad 

odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Poltári sa poslanci, všetci poslanci 

prítomní v zmysle čl. 12 bod 4 vzdali odmien, ktoré im prináležia za dnešné mestské 

zastupiteľstvo tak, ako to prikazuje menované ustanovenie týchto zásad. Poslanci doručili 

písomné oznámenie o vzdaní sa odmien pred mestským zastupiteľstvom primátorovi mesta a 

tým pádom si splnili tú povinnosť. To je všetko, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem, takže dávam hlasovať. Kto je za program ako bol daný? Všetci 12 

za. 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

 

4. Zámer predaja pozemkov pre RUSCONA s.r.o. 

Pán primátor: Dobre, takže prechádzame na bod číslo 4: Zámer predaja pozemkov pre 

Ruscona s.r.o. Ja poviem v krátkosti pár slov, potom ti dám slovo, aby ste poznali aj môj názor 

a aj občania, aby to vnímali. V podstate jedná sa o odpredaj pozemku na parcele, ktorá bude 

predpokladáme do budúcna slúžiť ako priemyselná zóna, kde budú pribúdať ďalší 

potencionálni investori. Ja poviem, nič v zlom, aby si ma nebral v zlom, hej ja som povedal v 

konečnom dôsledku, že som za odpredaj, ale nedá mi nepovedať, že musím z pozície primátora 

povedať, že tento predaj tohto pozemku je v rámci týchto kritérií alebo resp. toho, čo má prísť 

na základe vybudovania tej haly nevýhodný. V podstate sa tam zamestná 8 ľudí, ale v konečnom 

dôsledku sme pri dvoch, keďže Ruscona s.r.o. zamestnáva v súčasnej dobe 6 ľudí, tzn., že na 

tých 2000 štvorcov sa navýši ten počet zamestnanosti pre mesto Poltár o dvoch ľudí. Je možno 

potenciál tam nárast nejakého jedného - dvoch osôb, ale čo je dôležité, čo chcem povedať je, 

že v podstate, aj keď beriem prvotne tento predaj ako viac negatívny ako pozitívny, pozitívne 

na tom vidím to, že konečne prišiel niekto, ktorý začne, ktorý zaseje tam to semiačko a vystavia 

tam nejakú halu a pre mňa je to taká iskra, ktorá má taký potenciál do budúcna rozhorieť ten 

plamienok aj pre iných potencionálnych investorov, ktorí sa môžu na základe tohto dozvedieť, 

že tam niečo vzniká, že sa budú zaujímať o tento priestor. Máme tam 5,5 hektára plus-mínus, 

tu sa jedná o 2000 štvorcov, takže sme pritom, že ja som z pozície primátora vyhodnotil tento 

odpredaj nie za úplne najšťastnejší spôsob, ale ako perspektívu do budúcna vnímam tento 

prvotný krok, ako to pozitívne, čiže aj som v konečnom dôsledku súhlasil s tými podmienkami. 

Podmienky si myslím, že nie sú nastavené zle. Niekto môže mať problém s tým, že sa predáva 

táto pôda, tento pozemok, za 5 EUR za štvorec, ale zase treba myslieť do budúcna. Ja by som 

bol veľmi rád, keby prišiel investor, ktorý bude tu zamestnávať ľudí, keby sa mu to dalo hneď 

aj zadarmo, len, aby zamestnával tu ľudí. Takže, myslím si, že, keď sa už budeme odvíjať aj do 

budúcna pre ďalších investorov v týchto kritériách, ktoré má nastavené pán poslanec Skýpala, 

resp. jeho pani manželka, ktorá zastrešuje túto firmu, tak si myslím, že to budú veľmi dobré 

podmienky pre ostatných a verím, že aj na základe tohto sa to bude rozširovať, takže z mojej 

strany všetko a prenechávam slovo pánovi poslancovi Skýpalovi. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Ďakujem, no tak ako je zrejmé z materiálov, ktoré boli aj 

zverejnené a ktoré v podstate sme boli aj so Slávkou predbežne odkonzultovať aj s primátorom, 

s viceprimátorom a aj s poslancami, máme, budem to hovoriť v množnom čísle, aj keď 

papierovo nie som ani štatutár, ani spoločník tej spoločnosti. Sme poltárska firma, 

zamestnávame občanov viac menej z Poltára, resp. všetkých z Poltára a plánujeme rozšíriť našu 

firmu a našu činnosť a tým vytvoriť 2 nové pracovné miesta. Možno sa to niekomu aj, čo som 
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postrehol nejaké tie diskusie kade tade aj po internete aj pomedzi ľudí, čo chodím, tak možno 

sa to môže zdať niekomu, že tie 2 pracovné miesta, podotýkam, že nové, nie je to nejaké teraz, 

že ja si len preveksľujem nejaké pracovné miesta z jednej firmy na druhú, to budú 2 nové 

pracovné miesta. Sme malá firma, ale proste každé a ešte obzvlášť v dnešnej dobe, je každé 

jedno pracovné miesto, ktoré vznikne v tomto regióne vzácne, je ťažké tie miesta vytvoriť, ešte 

ťažšie je ich aj udržať. A možno to teraz znie tak, že samozrejme, hovorím za náš zámer a 

samozrejme, že ho obhajujem, ale ktokoľvek, kto vytvorí, tak, ako povedal aj primátor, 

ktokoľvek kto vytvorí obzvlášť v tejto dobe, nové pracovné miesta v Poltári, tak by mal byť 

jeho zámer vítaný. Myslím si, že tých 2000 štvorcov, ako z toho celku nie je nejaká veľká 

výmera, ktorá by nejakou značnou mierou limitovala alebo nejako, keď to tak poviem 

nadnesene, znehodnotila zvyšok parcely, pretože tá parcela je veľká a tak, ako hovoril aj pán 

primátor, možno do budúcna a možno aj v blízkej dobe sa odhodlajú viacerí alebo možno aj 

nejakí iní, volá sa to, že investori, keď pri takýchto menších akciách sa to pomenovanie možno 

až tak nehodí, ale proste aj menší podnikatelia miestni alebo z okolia sa rozhodnú, že tento 

priestor, ktorý v podstate by mal aj tomuto účelu slúžiť, tak sa koniec koncov nejak buď 

rozparceluje alebo proste prejavia nejaký záujem o ďalšie parcely alebo nejaké plochy, na 

ktorých by vybudovali nové firmy alebo vytvorili nové pracovné miesta. Náš zámer je taký, 

ako je napísané v dôvodovej správe, v podstate tuto nie je napísané, len v prílohe boli priložené 

v podstate len taká situácia orientačná. Plánujeme tam vybudovať 2 montované haly. Každá v 

rozmere 12 × 30 m, plánujeme tam presťahovať našu súčasnú firmu plus vytvoriť nové 

pracovné miesta tým, že tam budeme môcť plnohodnotne rozširovať našu činnosť. Viem, že 

bolo veľa otáznikov, že prečo sa to takto mimoriadne zvoláva a či to tak súri, keby to nesúrilo, 

tak verte mi, že by som to takto proste neurgoval aj na primátora, neobehával by som poslancov, 

nesnažil by som sa to vysvetľovať všetkým, čo majú nejaké otázky k tomuto zámeru, lebo 

koniec koncov je to mestské, teda nás všetkých, ale myslím si, že zámer ako taký, ťažko sa tam 

hľadá niečo zlé, preto aj tie podmienky, ktoré som čiastočne odkonzultoval aj s primátorom, sú 

nastavené tak, ako neboli asi nikdy doteraz alebo u žiadneho záujemcu, ktorý tam chcel kupovať 

pozemky, pretože aj, ak niekto nečítal, tak proste sme tam limitovaní, že musíme do roka začať 

s výstavbou od nadobudnutia toho pozemku, do dvoch rokov ukončiť tú výstavbu, ak sa 

neukončí, je tam zmluvná pokuta 10.000 EUR, potom je tam samozrejme všetky prípojky sa 

vybudujú na naše náklady, pretože tam nie sú žiadne inžinierske siete, nie je tam voda, 

kanalizácia, elektrika, nič. Ten pozemok, preto som tam zámerne aj tie fotky pridal, aby ľudia 

videli, že ako to vyzerá, že proste sú tam ešte značné výdavky na to, aby sa to v podstate stalo 

stavebným pozemkom, lebo je to zarastené, nerovné, sú tam nejaké nálezy atď., atď. Čiže, 

neviem, nejdem zbytočne o tom dookola rozprávať, ak sú nejaké otázky, tak kľudne sa ma 

môžete spýtať aj poslanci, poprípade niekto aj z občanov, koniec koncov schvaľuje sa len zámer 

a spôsob predaja, bude to 15 dní visieť, kedy ešte je aj priestor na doplnenie nejakých možno 

podmienok, ak by niekto mal nejakú podmienku na doplnenie, ktorá bude relevantná. Toľko z 

mojej strany a ak sú nejaké otázky, tak nech sa páči.  

Pán primátor: Ja, ešte ťa doplním, že mal si tam vtedy napísané, že v lehote desiatich rokov 

nemôžeš predať ten pozemok, ale to sme potom si vydebatovali, že bude vhodnejšie, keď tam 

bude tých 15, takže to sa tiež upravilo.  

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Ešte, ak môžem doplniť, v podstate ono sa to vzťahuje na to, 

že my musíme v podstate tú výstavbu do roka začať, ak nie, tak v podstate ten pozemok ide 

bezodplatne naspäť mestu, tzn., že tú sumu, ktorú my vyplatíme v prípade kúpy toho pozemku, 

tá suma ostáva mestu a mestu sa aj zadarmo v podstate vráti pozemok, čiže už aj tu je myslím 

si, ako jasný dôkaz toho, že ten zámer je reálny alebo že proste ten zámer chceme skutočne 

realizovať a mesto nie že neprerobí, ale v minulosti to bolo tak, ako keď to mali aj tí Dáni alebo 
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neviem už, kto tam v podstate to držal ten pozemok 10 rokov. Kúpili ho, ja neviem trepnem za 

10.000 EUR, 10 rokov to držali, nič tam nebudovali, potom to naveľa vrátili mestu, mesto im 

vrátilo peniaze, no a my, mesto malo pozemok, ale nič tam, hej a teraz 10 rokov bol blokovaný, 

že ak by chcel niekto iný tam ísť, tak nemohol. Preto sme aj tie podmienky nastavili tak, že 

proste sú také krátke, ale to preto, že ak by niekto dajme tomu iný prišiel a my by sme sa 

nerozhýbali, tak proste mesto dostane pozemok naspäť a má aj pozemok aj peniaze. Plus je tam 

ešte aj to, čo Peťo spomínal, že je tam tá lehota 15 rokov, kedy nemôžme dať, nie že nemôžme, 

ak by sme v lehote do 15 rokov chceli tie budovy dajme tomu aj s pozemkom predať, tak v 

podstate mestu bude uhradená suma, ktorá tvorí rozdiel medzi sumou, za ktorú sme ten 

pozemok kúpili a sumou toho pozemku určenej znaleckým posudkom v čase, keď by sa 

predávala dajme tomu tretej osobe, čiže keď dnes hovorím, príklad sa to kúpi za 10.000 EUR a 

o 10 rokov by sme to chceli predať nejakému inému investorovi a znalec ohodnotí ten pozemok 

na trepnem 100.000 EUR, tak 90.000 EUR bude zmluvne upravené, musíme doplatiť mestu za 

ten pozemok, čiže fakt sa snažili aj tie podmienky nastaviť tak, aby sa predišlo akýmkoľvek 

pochybnostiam o tom, že sa chce niekto nejako obohatiť na tom nejako skrz nejakého biznisu 

s treťou stranou. Čiže toľko asi na doplnenie. 

Pán primátor: Ďakujem pán, poslanec Macove s faktickou. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Ja by som k tomu len toľko chcel povedať, že do 

každého priemyselného parku alebo do priemyselnej zóny majú viesť príslušné cestné 

komunikácie. Zhodou okolností dnes som tam išiel v súvislosti s inými vecami, máme tam 

miestnu komunikáciu, ktorá je široká asi 4 m, presne som trafil na ťahač s návesom, oproti sme 

išli, kamión, vyhýnal som sa tým spôsobom, že som bol až na chodníku, čo tam je spravený, 

hej? Čiže urobili sme do priemyselnej zóny cestu, ktorá má šírku asi 4 m - 4,5 m je kvázi 

dvojpruhová, ale pokiaľ sa tam budú vyhýnať autá 2 kamióny, chcel by som to vidieť, je to 

veľmi nešťastná vec, nešťastné riešenie a ešte by som chcel povedať iba toľko k tomu, čo sa 

týka tých prípojok, aj ty si spomínal, budeš musieť realizovať. Chcel by som navrhnúť aj touto 

cestou mestu, aby vstúpilo do jednania s vašou firmou, čo sa týka naddimenzovaní tých sietí, 

keď tam chceme robiť priemyselný park, tak by sme tie siete mali nastavovať tak, aby nám 

postačovali aj pre budúce prevádzky, tzn. voda, elektrika, plyn, kanalizácie. Neurobí sa tam ja 

neviem prípojka päťdesiatkou vodu urobí sa tam viacej, aby, ak tam budú aj nejaké ďalšie 

prevádzky, aby už sa mohli na tieto zrealizované siete napojiť aj oni.  

Pán primátor: Rozumiem, ale tieto si riešia oni samostatne. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Vstúpil by som do toho tak, keby sme riešili spolu s 

nimi, ale boli by nadimenzované, že by mohli poslúžiť aj. To iba taký návrh. Ďakujem. 

Pán primátor: V poriadku, ďakujem. Pán poslanec Skýpala s faktickou. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Nemám problém to, čo aj teraz Mirko navrhuje, že by sme 

niekde ku hranici nášmu pozemku dotiahli tie dimenzie inžinierskych sietí, ktoré sú tam 

dostupné, čiže keď poviem príklad je na Ulici továrenskej kanalizácia, neviem tristovka, tak 

tristovku potiahneme až ku hranici, lebo nekupuje sa celý pozemok, že tu ostáva aj pred naším 

pozemkom mestská časť, tam by sme vytiahli nejakú slepú odbočku, tá sa nejako zablenduje, 

že ak by sa do budúcnosti niekto tam chcel pripájať, tak bude vyvedená tá slepá. My si stadiaľ 

odbočíme ku nášmu menšou dimenziou. To isté, čo sa týka vody a to isté, čo sa týka elektriky, 

lebo už, keď sa to bude ťahať po tých buď stĺpoch alebo zemou, ako nám už určia aj elektrikári, 

tak už, či sa ťahá taký kábel alebo taký, tam zas až také dimenzie pravdepodobne nie sú, lebo 
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ja som to predbežne zisťoval. Nie sú tam zas nejaké extra dimenzie pre to, že by to zastrešilo 

teraz nejakých 10 firiem, ktoré by, ja neviem kúrili, dajme tomu elektrikou, hej, čiže alebo že 

by neviem, ako aj hasiči dávajú viem, že tam je voda nejaká stodesiatka vyvedená na 

Továrenskej.  

Pán primátor: Prepáč, len usmerním, on keď je predkladateľ, tak jemu čas nejde, čiže môže 

hovoriť. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Čiže v podstate ono tam o to ide, že tie, čo sú tam dimezie, tie 

vieme potiahnuť, ako určite postačia aj pre iné prevádzky. Len vieme ich potiahnuť po hranicu 

pozemku. My si tu spravíme potom odbočku ku nám, ale budú tam pripravené, aby sa nemuselo 

zase niekde napájať, čiže boli by vyvedené na tú parcelu, čo pred našu niekde alebo vedľa, už 

ako sa dohodne. To už bude predmet rokovaní, ak ten zámer teda bude schválený, ak aj následný 

predaj, samozrejme bude schválený. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Presne takto som to myslel, ako si hovoril.  

Pán primátor: Pani poslankyňa Tóčiková s faktickou. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ja som len chcela k tomuto podotknúť, že pán 

Skýpala mal dobrú myšlienku. Pán Macove tiež, len ja by som bola rada, keby na tejto hlavnej 

vetve, nie na prípojke, sa podieľalo mesto, pretože vlastne to bude mestské, je to mestský 

majetok tá prípojka na mestskom pozemku. Nie prípojka, bude to predĺženie vodovodu alebo 

predĺženie kanalizácie a vlastne Ruscona sa len napojí, ako keby prípojkou do toho, čiže by 

bolo dobré, že prípojku, nech si platí Ruscona, ale tým, že predpripravíme pre ďalšieho 

investora siete, mali by byť mestské. Každý investor by to aj tak privítal, pretože sami vieme, 

že nehrnú sa nám sem investori, je tu problém, preto chcem aj podotknúť to, že ja si vážim 

Rusconu ako firmu, že chce investovať a nie malé peniaze. Tu sa nejedná o investíciu 10, 20 tu 

sa jedná o investíciu o niekoľkých 100.000 EUR, preto nezaťažujme ju ešte prípojkou, nie 

prípojkou, nezaťažujeme ju ešte predĺžením verejných sietí, ale stačí, keď si porobia prípojky 

a budem sa opakovať, naozaj radšej tie hlavné vetvy prichystajme pre potencionálneho ďalšieho 

investora, ktorý sa dúfajme nájde, keď ju uvidí, že sa niečo v tom priemyselnom parku robí. Ja 

sa vrátim k tej skúsenosti, ktorú viete, že bol tu. 

Pán primátor: Ja ťa poprosím, lebo si si dala faktickú, tá je s minútou. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Hej, iba dohovorím už vetu. Viete dobre, že bol tu 

ešte predtým minister, keď bol minister pán Sulík povedal, že okolo nás, mali sme stretnutie, 

okolo nás je hrúza priemyselných parkov, ktoré sú nevyužité. To teraz, či to bude jedna vláda, 

druhá vláda alebo tretia, musíme brať tú realitu, že je Hnúšťa, ktorá má naozaj vybudovaný, 

takže sa snažia tiež, priemyselný park, kde sa tiež snažia stiahnuť investorov. Je Rimavská 

Sobota, kde im neviem, či odskočil, neodskočil, bol malý priestor, tiež to majú také, chcem 

povedať to, že okolo nás sú tiež priemyselné parky, čiže keď už to budeme robiť, nech to mesto 

neviem, či pochopili ste tú myšlienku, čo chcem povedať, že nech mesto predpripravuje už 

potom tú pôdu, že by sa naozaj mohol nájsť ďalší. 

Pán primátor: Musím ťa stopnúť, lebo už sme prekročili o ďalšiu minútu, keď máš nejakú 

dlhšiu rozpravu, tak treba využiť tých 5 minút. Dobre, pán poslanec Dreisig. 
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Pán poslanec Boris Dreisig: Zareagujem na teba. Myšlienka je tá, ak som ťa správne pochopil, 

že sa nám sem až tak hrnúť nikto nebude a práve preto by mesto malo takým spôsobom vyjsť 

v ústrety, že tam predpripraví tieto veci a aby to bolo teda dopredu prichystané, tak isto by som 

k tomuto iba na sekundu povedal, že vyvolať rokovanie aj s elektrikármi a aby veľké trafo tam 

bolo postavené aj na elektriku, aby bolo z čoho sa potom pripájať aj do budúcna. Ako som už 

Jankovi povedal, keď sme spolu debatovali, táto myšlienka oslovila aj mňa a tiež, ako 

podnikateľ, tiež sa tlačím v priestoroch v dome pri sebe a už mi to nestačí a tiež budem 

potrebovať nejaké priestory a ak sa bude dať, budem žiadať, tak isto aj ja do budúcna, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem. Pán poslanec Gavalec s faktickou. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja iba doplním. My sme sa týmto zámerom zaoberali 

aj na ekonomickej komisii, kde sme odporučili schváliť uvedenú sumu 5 EUR. Tiež sme mali 

dilemu, že či prenajať, či predať, v podstate sú to podmienky, ktoré budú nastavené pre ďalších 

investorov. Do budúcna mňa teší, keď sa budú vytvárať tieto pracovné miesta, lebo priemyselný 

park presne slúži na to, na vytvorenie ďalších pracovných miest, takže my odporúčame ako 

komisia schváliť tento zámer, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem, má ešte niekto niečo? Keďže nie, poprosím... 

Občan mesta Poltár: Môžem?  

Pán primátor: Ak vám dajú poslanci priestor. Dobre, dávam hlasovať, kto je za to, aby vystúpil 

pán občan do diskusie? Návrh neprešiel, takže poprosím, pani predsedkyňu návrhovej komisie. 

Šiesti boli za, štyria proti, dvaja sa zdržali, takže neprešiel.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  6 

Proti:  4 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh nebol schválený. 

Za: 

Boris Dreisig Vlasta Kojnoková Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková 

Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová   

 

Proti: 
Beata Berkyová Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

 

Zdržali sa: 
Ing. Pavel Gavalec Július Kulich   

Pani poslankyňa Anna Turoňová: Uznesenie z roku 2023 Mestské zastupiteľstvo v Poltári 

schvaľuje zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle §9 a) 

ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, týkajúcich 

sa prevodu nehnuteľného majetku pozemkov, ktorých mesto Poltár je výlučným vlastníkom v 
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celosti 1/1 v pomere k celku, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, a 

ktoré sú vedené na liste vlastníctva č.1 nasledovne: Podľa geometrického plánu číslo 32616881-

9/2023 sa jedná o novovytvorenú parcelu: CKN č. 1536/23 o výmere: 2044 m2, druh pozemku: 

zastavané plochy a nádvoria, v katastrálnom území Poltár, vytvorenej z parciel č.: 

CKN 1536/1  (časť parcely z celkovej výmery 24775 m2) zastavané plochy a nádvoria 

CKN 1536/3   ( 134 m2 )     zastavané plochy a nádvoria 

CKN 1536/4   (časť parcely z celkovej výmery 569 m2) zastavané plochy a nádvoria 

CKN 1537   (časť parcely z celkovej výmery 157 m2)  zastavané plochy a nádvoria  

CKN 1538   (časť parcely z celkovej výmery 906 m2)  zastavané plochy a nádvoria 

ktorých mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere k celku a ktoré sú vedené 

na liste vlastníctva č.1, o celkovej výmere 2044 m2 za sumu 10 220,00 € pre: RUSCONA s.r.o., 

Železničná 461/10, 987 01 Poltár, IČO: 51 814 811, v zastúpení: Slavomíra Skýpalová, konateľ 

spoločnosti. Podmienky predaja pozemkov: 

• ak kupujúci s plánovanou výstavbou nezačne do 1 roka od právoplatnosti rozhodnutia o 

prevode týchto pozemkov, má predávajúci nárok na vrátenie pozemkov bezodplatne 

• ak kupujúci plánovanú výstavbu neukončí do 2 rokov od právoplatnosti rozhodnutia o 

prevode týchto pozemkov, má predávajúci právo uložiť kupujúcemu zmluvnú pokutu 10 000 

eur. 

• pre prípad, že by kupujúci v lehote do 15 rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti predať, 

darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené , že je povinný 

predávajúcemu uhradiť sumu, ktorá tvorí rozdiel medzi cenou pozemku (určenej znaleckým 

posudkom) v čase predaja kupujúcim tretej osobe a cenou za ktorú pozemok nadobudol od 

predávajúceho. Táto povinnosť sa vzťahuje aj na nástupcu kupujúceho, 

• všetky prípojky inžinierskych sietí a prístupovú komunikáciu k pozemku vybuduje 

kupujúci na vlastné náklady, nakoľko na parcele sa nenachádzajú žiadne inžinierske siete. 

Dôvody hodné osobitného zreteľa: Zámerom žiadateľa je na pozemkoch vybudovať nové 

prevádzkové a výrobné priestory, čím rozšíri tak jeho podnikanie a zároveň vytvorí 2 nové 

pracovné miesta v horizonte do 2 rokov od právoplatnosti rozhodnutia o prevode týchto 

pozemkov. 

Pán primátor: Ďakujem. Dávam hlasovať, kto je za prednesený návrh? Z 12 12. Návrh prešiel. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 
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Návrh bol schválený. 

Za: 

Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Bc.  Ján Skýpala Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

 

5. Interpelácie poslancov  

Pán primátor: Pán poslanec Kurák. 

Pán poslanec Mário Kurák: Ďakujem za slovo pán primátor, chcem iba ti odkázať od 

Zeleňancov, že chcú ti poďakovať, že vlastne funguje konečne rozhlas v Zelenom, že už počujú 

aj nejaké oznamy. Takže, ten odkaz, aby sa doručil takto verejne, lebo tak chceli niektorí a 

druhá vec, chcem iba povedať, že dnes sme akože videli a môžeme povedať vlastne ten slogan, 

čo si začal aj vlastne s kampaňou „Spolu, nie proti sebe“, že aj keď Jano Skýpala akože nebol, 

nie je náš človek, ako to každý nás rozdeľuje na osmičku a päťku, dnes sme vlastne videli, že 

keď je dobrý zámer a chceme pomôcť tomuto mestu, čo sa týka pracovných miest, takže nie 

sme voči ostatným veciam proti a nepozeráme sa naňho, že je vlastne proti nám, ale keď je 

dobrý zámer, tak vieme to podporiť, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem, takže si proti nám. Takže, takto si vykladáme slogan spolu, my sme 

spolu. V podstate máš pravdu, že stotožňujem sa, s poslancom Skýpalom sa poznáme, ale nie 

sme v takom vzťahu, že by sme chodili na pivo alebo na kofolu, na čaj, takže neriešili sme ten 

náš nejaký priateľský vzťah alebo akýkoľvek iný, ale riešili sme daný bod, ktorý vyšiel, že je 

viac pre ako proti, takže slogan „Spolu, nie proti sebe“ sa týmto pádom ukázal. Dobre, má 

niekto ešte niečo do interpelácie? Pani poslankyňa Tóčiková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ďakujem pekne. Nuž, nedá mi dodať, škoda, že sa 

takto nepostavilo mesto k mojej žiadosti, kde som žiadala o odkúpenie 20 štvorcov pre 

vybudovanie dvoch pracovných miest. Žiaľ, nepodarilo sa, tak to som len chcela povedať, že 

škoda, že sa to nedostalo na túto cestu. Ďakujem pekne. Keď sme už tak všetci spolu.  

Pán primátor: Ďakujem, pán poslanec Dreisig.  

Pán poslanec Boris Dreisig: Nedá mi povedať, máš možnosť, pozemky sú prichystané, treba 

si žiadať. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ja pozemky som mala, potrebovala som... 

Pán poslanec Boris Dreisig: Nemala, chcela si od mesta.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Mám dostatočný pozemok. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Tak si tam stavaj, čo chceš. 

Pán primátor: Treba si dať zámer a od toho je zastupiteľstvo, aby rozhodlo.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ja som dala, veď ty vieš dobre.  
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Pán primátor: Dobre, pán poslanec Gavalec s faktickou, teda nie s faktickou, ale máš niečo 

do interpelácie? 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Nie. Mal som faktickú. Ja tiež sa nechcem vracať do 

minulosti, lebo by som mohol za Milana Micháleka povedať, lebo vieme, prečo mu neboli 

predané tie pozemky, ale ja som rád, že začíname znova a Jano tie pozemky bude mať a ja mu 

držím palce v tomto, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem. Pán poslanec Kurák s faktickou.  

Pán poslanec Mário Kurák: Ďakujem pán primátor. Maťka, bola tam aj druhá žiadosť. Bolo 

to povedané, tým pádom vlastne budú prebiehať ďalšie kroky, ak o to bude záujem, je tam 

vlastne spoločná nejaká studňa, tak to bolo vykonzultované. Nie je to také čisté, ako to má Jano, 

Jano to má úplne čisté. Môžeš hneď. 

Pán primátor: Pán poslanec Macove s faktickou.  

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: V podstate už aj pán viceprimátor povedal a mňa to tiež 

mrzí, že nebola vôľa v predminulom mestskom zastupiteľstve a pán Ing. Milan Michálek, 

nebolo mu umožnené napriek tomu, že čo sa týka v maximálnej možnej miere vyšiel voči 

mestu, splnil všetky požadované podmienky zo strany mesta a týmto odpredaj mu nebol 

odsúhlasený. Tým pádom sme prišli približne o 12-15 miest. Tá firma má teraz okolo 12 miest. 

Viem, že mala aj 15 pracovníkov, môže to byť viac, teraz trošku menej. Mrzí ma to, prišli sme 

o pracovné miesta a tiež som rád, že teraz sa to, že to dopadlo takto, ako to je. Ďakujem, to je 

všetko. 

Pán primátor: Ďakujem, má ešte niekto niečo? Pani poslankyňa Tóčiková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ja len ozrejmím to Mário, že nejednalo sa o odpredaj 

studni. Ja som nemala záujem o odpredaj pozemku za studňou, jednalo sa o odpredaj časti 

pozemku za kaštieľom, ktorá pokračuje ďalej mestským pozemkom. Studňa sa nachádza na 

mestskom pozemku. Ja som chcela ukončiť pred hranicou, ako je studňa s tým, že vlastne ja 

som dala zámer na odkúpenie 20 štvorcov. Samozrejme, áno, prišla druhá žiadosť, len mesto 

by malo trošku zvážiť v tom, že či je gro pre mesto dôležité vybudovať ďalšie pracovné miesta, 

čiže zamestnať dvoch, dajme tomu Poltárčanov alebo či ideme pestovať mrkvu, čiže takto sa 

na to pozrime, takto treba zvážiť situáciu, či nám ide o pracovné miesta, kde môžeme zamestnať 

matky rodín alebo ideme pestovať mrkvu a podotýkam ja som dávala žiadosť takú, kde sa 

nejednalo o odpredaj studni samotnej, studňa by bola ostala, aj prístupová cesta, aj všetko by 

bolo ostalo vo vlastníctve mesta. Ja som to mala ukončené tým, že môj pozemok by sa bol len 

zarovnal, pretože môj pozemok je susediaci s mestským pozemkom, ide do cípu a ja som mala 

záujem ten cíp, trojuholník, zarovnať s tým, že by bolo ešte ostalo mestskému pozemku 

minimálne 5 m, kde by mohol mať prístup k mestskej studni každý jeden sused toho pozemku, 

takže ide teraz o toto a o druhú vec, ide o to, treba ešte raz zvážiť, či ideme vybudovať pracovné 

miesta, lebo vieš, najhoršie na tom je to, že tu si Poltárčania poltárskych investorov nevážia. 

Keby prišiel cudzí investor, tak mu budeme tlieskať, bozkávať mu ruky-nohy, keby zamestnal 

dvoch-troch vieš, takže takto sa musíme na to trošku pozrieť. Nuž stalo sa, čo je, pestovanie 

mrkvy je dôležitejšie ako pracovné miesta. Ďakujem pekne. 

Pán primátor: Ďakujem, ja len poviem k tej druhej žiadosti. Neviem, kde si ty čítala pestovanie 

mrkvy. Ja som čítal, že tam bude ovocná záhradka, kde tí ľudia mali tú vôľu, že budú dodávať 
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zadarmo tie ovocné plody do škôlok, takže mrkvu som tam nevidel, ale možno tam bola pri 

tých všetkých ovocných plodoch, takže asi na základe toho sa potom zaujalo také stanovisko, 

že keďže je aj druhý záujemca, tak sme nemohli to dať predsa jednému z tých dvoch len tak, že 

sme sa rozhodli na základe niečoho. Dobre, pani poslankyňa Tóčiková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Nabudúce donesiem nákres, o aký široký pozemok 

sa jedná, je 5 m široký rozširuje sa do ôsmich metrov na 12 metroch, ak by tam vyšli 2 ovocné 

stromy, tak to by bola asi gratulácia, čiže nehovorme tu o aleji stromov vo výsadbe, ja neviem, 

ako bol na Uhorskom sad, že nemalo to konca kraja, toto poznáme, čiže nezavádzajme 

zbytočne, bolo to účelové, ďakujem veľmi pekne. 

Pán primátor: Pán poslanec Kurák s faktickou.  

Pán poslanec Mário Kurák: Iba to chcem povedať, že áno, máš pravdu, v minulosti, všetci 

vieme, ako bolo s poliklinikou, cudziemu sme dali vlastne polikliniku, ale kebyže v tej dobe 

žiada niekto z Poltára, samozrejme, ako si povedala nie, cudziemu sme tlieskali príklad čistý- 

poliklinika sa predala cudziemu a nie nášmu domácemu dákemu podnikateľovi. To je všetko.  

Pán primátor: Dobre, ďakujem, má ešte niekto niečo do interpelácie? Keďže nie, bod číslo 6, 

pardon. Ešte pán poslanec Dreisig.  

Pán poslanec Boris Dreisig: Ja to chcem už iba uzavrieť. Myslím Martina, že aj dnes sme 

ukázali dobrú vôľu a že práve Poltárčanovi sme odpredali a že budeme zvažovať aj teba, aj 

ostatné veci ešte, aby sa všetci dali do poriadku a aby sme tu neštekali po sebe. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Preto vravím, že nepodmieňujme ho výstavbou 

verejných vodovodov a verejných kanalizácií.  

Pán poslanec Boris Dreisig: Ide o to, že či aj tebe to tak chýba zase. Dobre, ja som skončil. 

Ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem, pán poslanec Macove.  

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: To nebolo podmieňovanie. Pán Skýpala to tu má v tom 

návrhu toho uznesenia. Ja som len hovoril, aby mesto s ním vstúpilo do kooperácie a aby to 

zrealizovali tak, ako sme sa rozprávali, ak by to teda bolo možné. Ja som nehovoril, že on má 

vybudovať siete pre celý priemyselný park. Všetko, ďakujem pekne. 

Pán primátor: Ďakujem. Pani poslankyňa Tóčiková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Veď práve preto, že ja chcem zamedziť tomu, keď 

príde k nejakej dohode a spolupráci, aby sa netlačila firma Ruscona do niečoho, čo má 

vybudovať na vlastné triko a prvá vec je tá a druhá, aj tak nevieme dopredu, aký investor tam 

môže prísť a aké spotreby bude mať, aké potreby a spotreby jednotlivých komodít bude mať, 

čiže je nám ťažké aj niečo budovať, keď tam máme napr. vodovod stodesiatku a teraz tam príde 

nejaká plnička neviem čoho som si vymyslela a povedia, že dimenzia nepustí, takisto 

kanalizácia, dimenzia nepustí, čiže je ťažko aj predpripraviť niečo, keď aj máme dosť malé 

dimenzie ako také a nevieme, čo ten potencionálny nový investor, dvaja, traja alebo koľkí tam 

prídu, budú potrebovať, ak by tam prišiel Boris, tak ten potrebuje len svietiť a pustiť dáku pílu, 

čiže to by sa dalo predpripraviť predpokladám, ale, keby tam prišlo niečo, čo bude špecifické 
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na náročné, na nejakú komoditu z týchto o čom hovorím, je problém to predpripravovať, a preto 

ešte raz sa vrátim k tomu, že prosím vás, netlačte firmu Ruscona, aby budovala niečo, čo ostane 

aj tak mestské, nech si budujú svoje prípojky. Ďakujem pekne. 

Pán primátor: Ďakujem, už sme prešli v interpeláciách aj do diskusie, čiže nechajme to na bod 

číslo 6, lebo je interpelácia. Ja len poviem na margo tohto, nikto dnes netlačil poslanca Skýpalu, 

je tak? Ale tie podmienky sme tvorili nejako v súlade kompromisov, čiže na obidvoch stranách. 

Dám bod číslo 6: Diskusiu a môžeme to tam, aby sme to nedávali do tých interpelácií. 

6. Diskusia  

Pán primátor: Takže, bod číslo 6: Diskusia. Otváram diskusiu. Pán poslanec Skýpala. 

Pán poslanec Bc. Ján Skýpala: Ja si myslím, že ešte predbiehame, lebo zatiaľ bol schválený 

zámer. Uvidíme, čo sa za 15 dní stane, možno ešte nejaké nové pripomienky k tomu prídu, ktoré 

sa budú musieť zakomponovať atď. do zmluvy, čiže zatiaľ sa neschvaľoval odpredaj, ale len 

zámer odpredaja, ktorý bude 15 dní zverejnený a už aj tu je nejaký priestor na nejaké jednania, 

ale vravím, nie sme, teda sme otvorení nejakej dohode o týchto sieťach, ale vravím tie dimenzie, 

tam nie sú nejaké zázračné, že by teraz pokryli nejakých 10 prevádzok, ktoré by boli napr. na 

elektriku náročné alebo obzvlášť napr. aj tú vodu, kde tá rúra je tak, ako hovorila Maťa 

stodesiatka, čiže tam nejaké zázraky sa robiť nedajú. 

Pán primátor: Ďakujem, pán poslanec Macove. 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: Ešte raz to zopakujem. Ja som hovoril, aby ak by bolo 

možné, aby vstúpilo mesto do tohto s tebou a aby ste tie stávajúce dimenzie, ktoré tam existujú, 

sú to koncové vetvy, čiže samozrejme tam nebude dvestopäťdesiatka voda alebo tristovka, aby 

boli zachované, pokiaľ bude možné, aby sa neredukovali, ja neviem na osemdesiatku vodu, 

môže byť problém s hydrantmi atď. hej? Vieme, rozumieme sa, ďakujem pekne.  

Pán primátor: Ďakujem, má ešte niekto niečo do diskusie z poslancov? Keďže nie, máme tu 

občana. Nech sa páči. 

Občan mesta Poltár: Ja aspoň v krátkosti, ja sa chcem vyjadriť k tomu bodu. Chcel som 

podporiť poslanca Skýpalu v tomto zámere. Ale keď páni poslanci nechceli, keďže ma 

nepriamo aj vyzval ohľadom toho môjho statusu na Facebooku. Chcel som vysvetliť aj k tomu 

v krátkosti, no páni poslanci nestoja o občana k veci, aby sa vyjadril, takže ja sa k tomu nebudem 

vyjadrovať, ale dovolím si vyjadriť sa, buďme korektní páni poslanci, keď sa vraciate do 

minulosti, čo sa týka priemyselného parku. Prečo nespomeniete hneď aj to, že tam bol nielen 

pán Michálek záujemca, ale bol tam záujem aj iný. My sme tu mohli mať tú halu, ktorá je 

postavená v Rimavských Zalužanoch. Keď bolo sľubované, že sa tu tým vytvorí nejakých až 

do 200 pracovných miest, no bohužiaľ, buďme korektní, prečo aj toto padlo? Ja si dovolím 

povedať, že prečo, ja to viem od jedného z bratov. Mi to otvorene povedal, že bolo pýtané 

všimné zo strany vedenia mesta. A to je všetko, čo som chcel povedať, ale chcem sa zmieniť k 

niektorým ďalším veciam. V roku 2022 zaplatilo mesto Poltár za odvoz kuchynského odpadu 

19.685 aj nejaké drobné euro. Tento kuchynský odpad sa odváža na likvidáciu do bioplynky. 

Bolo by zvážiť zakúpenie hygienizačného kontajnera na miestne kompostovisko, v tom prípade 

by sa tento odpad recykloval na surovinu, ktorá by sa primiešavala do kompostu. 

Predpokladám, že kompost vyrobený na našom kompostovisku je natoľko kvalitný, že je ho 

možné aj predávať. Takže namiesto platenia za odvoz, by nám vďaka recyklácii financie ostali 
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doma. A to by sa mohlo následne premietnuť aj do poplatku za vývoz komunálneho odpadu, 

teda vyzerá to tak, že by mohol ísť dole ten poplatok. Takýto kontajner sa podľa mojich 

informácií dá zaobstarať za cenu do 70.000 EUR od firmy JRK Slovensko s.r.o. Mám 

informáciu, že je možné využiť aj dotáciu na zakúpenie takéhoto kontajneru, výzva na tento 

účel beží asi do 14. 4. tohto roku. Takže, by sa bolo podľa mňa vhodné sa zaujímať aj o túto 

záležitosť. A ešte jednu vec mám. Mesto Poltár zverejnilo na svojej stránke zmenu v nakladaní 

s elektroodpadom. Určiť 5 zberových dní do roka, to je interval 2 mesiace. Táto zmena je 

nevýhodná najmä pre obyvateľov bytoviek. Čo má občan urobiť s elektrospotrebičom, keď sa 

mu pokazí napr. 5 dní po zberovom dni? Každý, kto býva v bytovke, vie, že väčší, pokazený 

spotrebič nemá kde opatrovať, v lepšom prípade ho vyhodí ku kontajneru, v tom horšom, sa ho 

zbaví niekde v prírode a nejaké menšie do komunálneho odpadu, do čierneho kontajnera, tam 

mu prejde, takže, by bolo žiaduce, aby sa vedenie mesta urýchlene zaoberalo v snahe vyriešiť 

aj toto k spokojnosti občanov. A dovolím si ešte dodať k tomu, možnože všetci občania nevedia, 

že k tejto zmene došlo následne po vyrubení pokuty pre Technické služby mesta Poltár vo výške 

5.000 EUR. A možno nevedia ani to, že zásluhu na tejto pokute má osoba, ktorá má na svedomí 

sériu trestných podaní, zaslepená pomstou voči bývalej primátorke. Len tentokrát poštárom 

nebol dobre známy jej poskok, ale túto službu poskytla niektorým asi dobre známa, Anna 

Bučková zo Sihly, ako protislužbu predpokladám. Ďakujem, ja len toľko.  

Pán primátor: Pán Štefančík, musím sa s vami stotožniť, že dostali technické služby pokutu, 

ale to v podstate bol ešte neresť zo starého vedenia, ktorý sme prebrali a konečne to, čo ste 

čítali, že tých 5 pásiem v roku je na zber toho elektroodpadu, tak konečne sa podarilo nám 

zlegalizovať spôsob, ako elektroodpad odtiaľto odniesť tak, aby sme neporušili zákon. V 

prípade, ak by sa stala taká situácia, ako ste povedali, že niekomu sa pokazí nejaký spotrebič 

po zbere, nie je problém, treba kontaktovať pána konateľa nového, pána Hájička a myslím si, 

že vyriešime tento problém k spokojnosti. 

Občan mesta Poltár: To by bolo treba riešiť. 

Pán primátor: Takže, je to v podstate vyriešené, ak takáto situácia nastane, pokojne treba pána 

Hájička kontaktovať a nájdeme spôsob, aby nemal s tým starosti občan. Ja som si inak myslel, 

v kútiku srdca som veril, že ste prišli pochváliť cestu, ktorú máte spravenú teraz novú, nestalo 

sa, ale predpokladám, že nie je dobrá áno, alebo nie je nová.  

Občan mesta Poltár: No, ale to sme už, s pánom Hájičkom som to prekonzultoval, tam sa vozí 

ten odpad z parkoviska pri cintoríne, teraz sa naváža a je to, no, bohužiaľ, tak hrubý odpad, že 

je to na prerazenie gumy, ale pán Hájiček sľúbil, že zajtra ráno tam pošle traktor a že sa to 

zavalcuje, valec je pripravený už. 

Pán primátor: Áno, dnes som s ním bol, zajtra sa to ide vyvalcovať, takže predpokladám, že 

je to omnoho lepšie, ako to bolo doteraz. 

Pán poslanec Boris Dreisig: Určite že je lepšie, tak ale s týmto nebol problém aj v minulosti. 

Ja, keď som sa obrátil na bývalého riaditeľa, okamžite riešil tiež a opravovala sa cesta, zaváľala 

sa. 

Občan mesta Poltár: Ale ináč kvitujem, že sa to takto robí, aspoň niečo v tomto smere. 

Pán primátor: V poriadku, dobre, má ešte niekto niečo? 
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7. Záver              

Pán primátor: Keďže nie, tak mi ostáva poďakovať vám a prajem ešte pekný zvyšok dňa. 
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